



August 15<sup>th</sup> , 2023

### Announcement

**Manama:** Gulf Hotels Group – Bahrain’s leading hospitality management company – announced the retirement of Mr. **Garfield Jones** from his current position as Group Chief Executive Officer, effective 30th September 2023 after almost 28 years of service with the Group. Mr. Jones will remain with the Group as an advisor until the end of March 2024.

The Board of Directors of Gulf Hotels Group would like to also announce the appointment of Mr. **Ahmed Janahi** as the Group Chief Executive Officer, effective 1st October 2023.

Mr. Farouk Almoayyed, the Chairman of Gulf Hotels Group, commented: “On behalf of the Board of Directors, I would like to relay our sincere thanks and appreciation to Mr. Garfield Jones for his leadership and significant contribution to the success of the Group over the past 28 years; additionally we are delighted to welcome Mr. Ahmed Janahi in the position of Group CEO and express our confidence on his strategic capabilities and professional experience to lead the Group into its next levels to capture growth opportunities and deliver value for shareholders”.

Ahmed has over 24 years of professional experience in the fields of investments, asset management, strategic planning, property management & development and engineering. Prior to his last position in Mumtalakat as Senior Director - Private Markets, he held several senior leadership roles at Mumtalakat including Vice President of Investments responsible for real estate and hospitality sectors, portfolio management and execution of real estate and hospitality investments in Bahrain and globally. He also served as Acting Chief Executive Officer of Bahrain Real Estate Investment Co (Edamah) in 2011. Prior to joining Mumtalakat in 2007, he worked for several years at Bahrain Petroleum Company (Bapco), where he held a variety of roles in local and international marketing divisions. He previously chaired the board of Southern Tourism Company, and served as a Director on various Boards including Durrat Khaleej Al Bahrain, Marina Durrat Al Bahrain, and Southern Area Development Company. Ahmed served on the board of Gulf Hotels Group since June 2016, and he is a member of the Board Executive Committee and the Board Investment Committee of Gulf Hotels Group. Ahmed also currently serves on the board of Cranemere Group, ARC Logistics and Bahrain Family Leisure Company, where he is Vice Chairman. He also holds an MBA with distinction from the University of Strathclyde, Graduate School of Business, Glasgow, UK, and a Bachelor’s Degree in Chemical Engineering from the University of Kuwait.

--- END ---



### **About Gulf Hotels Group**

Gulf Hotels Group BSC is a public limited liability company quoted on the Bahrain Stock Exchange incorporated in 1967, under the name of Bahrain Hotels Company. The Group is chaired by Mr. Farouk Almoayyed and is led by a Board of distinguished, well-established and influential businessmen. The vision of the then Bahrain Hotels Company was to provide a standard of hospitality unrivalled on the Island, which was duly delivered with the opening of Bahrain's first 5 star property, the Gulf Hotel. 55 years later, this philosophy remains the same although the Group has continually expanded and upgraded its services to meet the modern day demands.

**المنامة:** أعلنت مجموعة فنادق الخليج - الشركة الرائدة في مجال إدارة الضيافة في البحرين - عن تقاعد السيد جارفيلد جونز من منصبه الحالي كرئيس تنفيذي للمجموعة وذلك اعتباراً من 30 سبتمبر 2023 بعد ما يقرب 28 عاماً من الخدمة مع المجموعة وسيبقى السيد جونز مع المجموعة كمستشار حتى نهاية مارس 2024.

كما يود مجلس إدارة مجموعة فنادق الخليج أن يعلن عن تعيين السيد أحمد جناحي في منصب الرئيس التنفيذي للمجموعة اعتباراً من الأول من أكتوبر 2023.

وبهذه المناسبة علق السيد فاروق المؤيد ، رئيس مجلس إدارة مجموعة فنادق الخليج ، قائلاً: "بالنيابة عن مجلس الإدارة ، أود أن أنقل خالص شكرنا وتقديرنا للسيد جارفيلد جونز على قيادته ومساهمته المميزة في نجاح المجموعة طوال 28 عاماً. ويسعدنا أن نرحب بالسيد أحمد جناحي في منصب الرئيس التنفيذي للمجموعة ونعرب عن ثقتنا في قدراته الإستراتيجية وخبرته المهنية لقيادة المجموعة وتوسيع أعمالها بما سيساهم في تعزيز قيمة حقوق المساهمين".

يتمتع أحمد بأكثر من 24 عاماً من الخبرة المهنية في مجالات متعددة مثل الإستثمار وإدارة الأصول والممتلكات والتخطيط الإستراتيجي والهندسة. وقبل توليه المنصب الأخير في ممتلكات كمدير أول للأسواق الخاصة، شغل العديد من المناصب القيادية العليا في ممتلكات بما في ذلك نائب رئيس الإستثمارات المسؤول عن قطاعي العقارات والضيافة وإدارة المحفظة الإستثمارية في البحرين وعلى المستوى الدولي. كما شغل منصب الرئيس التنفيذي بالإنيابة لشركة البحرين للإستثمار العقاري (إدامة) في عام 2011. وقبل انضمامه إلى ممتلكات في عام 2007، عمل لعدة سنوات في شركة نفط البحرين (بابكو) ، حيث شغل عدة مناصب في قسم التسويق المحلي والأسواق الدولية. كما ترأس أحمد سابقاً مجلس إدارة شركة الجنوب للسياحة ، بالإضافة الى عضوية العديد من مجالس الإدارة لعدد من الشركات مثل درة خليج البحرين ودرة مارينا البحرين وشركة تطوير المنطقة الجنوبية. كما عمل في مجلس إدارة مجموعة فنادق الخليج منذ يونيو 2016 وهو عضو في اللجنة التنفيذية لمجلس الإدارة ولجنة الاستثمار بمجلس إدارة مجموعة فنادق الخليج. يشغل أحمد حالياً عضوية مجلس إدارة Cranemere Group و ARC Logistics وشركة البحرين للترفيه العائلي حيث يشغل منصب نائب رئيس مجلس الإدارة. وهو حاصل على درجة الماجستير في إدارة الأعمال بامتياز من جامعة ستراتكلويد ، كلية الدراسات العليا للأعمال ، جلاسكو ، المملكة المتحدة ، ودرجة البكالوريوس في الهندسة الكيميائية من جامعة الكويت.



## نبذه عن مجموعة فنادق الخليج

مجموعة فنادق الخليج (ش.م.ب) هي شركة عامة ذات مسؤولية محدودة مدرجة في بورصة البحرين تأسست عام 1967 ، تحت مسمى شركة فنادق البحرين. ويترأس السيد فاروق يوسف المؤيد مجلس إدارة المجموعة بالإضافة إلى نخبة لامعة من رجال أعمال بارزين لهم وزنهم وتأثيرهم في المنطقة. ونصبت المجموعة لنفسها منذ تأسيسها رؤية واضحة وهي توفير مستوى من الضيافة لا مثيل له في البحرين والتي تم تحقيقها رسمياً مع افتتاح أول فندق خمس نجوم في البحرين وهو فندق الخليج. وبعد الخمس وخمسون عاماً، لاتزال هذه الرؤية نصب عين المجموعة في حين أن فندق الخليج مستمر في مواكبة التطورات التي تطرأ على قطاع الفنادق والضيافة واستمراره في عمليات التوسع والتطوير إقليمياً وعالمياً.